
Zápis 
                ze schůze výboru MRS  z.s., pobočného spolku Hodonín konané dne 15.11.2023. 
 
Přítomni : Richard Werner, Ing. Jaromír Herzán,  Mgr. Bohdana Kuzmová,Jiří Polách, Miroslav Olšar, 
Josef Měsíček. 
Za KRK.:   Josef Wölfel, Jan Balga 
 
Program:   1) Kontrola úkolů 
      2) Vyhodnocení rybářských závodů na „Lužickém hliníku“ 
      3) Výsadba ryb 
      4) Prověrky hospodaření za rok 2023.  
      5) Různé 
 
ad1) Úkol y z výborové schůze 11.10.2023 byly splněny. 
 
ad2) Rybářské závody dne 15.10.2023 proběhly úspěšně. Závodů se zúčastnilo 60 lovících, z toho bylo 
10 mládeže do 15 ti let. Z našeho spolku se účastnilo pouze 60% lovících. 
 
ad 3) Od 11.10. 2023 bylo vysazeno na  M4 6000 ks. jelec Je1,3200 ks.ostroretky Os1, 
104 ks. (50kg) štiky Š2 a 230 ks. (484 kg.) kapra K3.  
Na  M4A 310 ks.(576 kg.) kapra K3, 444 ks. (400 kg.) amura A2, 80ks. (40 kg.) štiky Š2, 600 ks candáta  
Ca 1-2 a 520 ks candáta Ca1. 
 Na M5 246 ks. (516 kg.) kapra K3 a 104 ks. (50kg.) štiky Š2. 
 
ad4)  Dne 4.12.2023 proběhnou prověrky hospodaření našeho spolku za rok 2023 na MRS Brno.  
Prověrek se zúčastní pan Werner a Ing. Herzán. Požadované podklady se připravují.  
 
ad 5) Předseda informoval o napouštění vody do Lužního ramene (M4A) při zvýšeném stavu vody 
v Moravě. Dále informoval o připravované novele rybářského zákona podle nařízení EU. 
 

Úkoly: 1 – Připravit všechny podklady pro prověrky hospodaření 
                            2 – Připravit rybníček „ Cigánka“ opětovné napuštění. 
 
 
 

V Hodoníně 15.11.2023                                            zapsal:  Ing. Herzán  


